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Szanowny Panie Premierze!
Rozwój energetyki opartej na Ÿród³ach odnawialnych winien byæ czêœci¹ polityki proekologicznej wszy-

stkich krajów cz³onkowskich Unii Europejskiej. Jak wiadomo, w grudniu 2008 r. Parlament Europejski
przyj¹³ dyrektywê w sprawie promocji u¿ycia energii pochodz¹cej ze Ÿróde³ odnawialnych (OZE). Dyrekty-
wa ta obejmuje pakiet zapisów regulacyjnych, zmierzaj¹cych do uzyskania w 2020 r. dwudziestoprocen-
towego udzia³u energii z OZE w ca³ym unijnym rynku energii. Zgodnie z ostatnimi ustaleniami, Polska
powinna do 2020 r. uzyskaæ piêtnastoprocentowy udzia³ energii z OZE w swoim bilansie energii.

Wspomniana dyrektywa nakazuje poszczególnym krajom cz³onkowskim opracowanie i przed³o¿enie
Komisji Europejskiej do 30 czerwca 2010 r. planu dzia³añ zmierzaj¹cych do realizacji ustalonych dla nich
poziomów udzia³u energii z OZE w bilansach energii, tzw. action plan. By³bym zainteresowany stanem
prac nad przygotowaniem owego planu dla naszego kraju. Czy przy opracowaniu planu przewiduje Pan
wspó³pracê z organizacjami zrzeszaj¹cymi producentów energii pochodz¹cej ze Ÿróde³ odnawialnych?
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